السيرة الذاتية
علي عبد محمد رحوم
الجامعة المستنصرية – كلية --الطب--------
Mobile:  009647702756287
Email: dr.aliabed_ent@uomustansyah.educ.iq
ملخص تعريفي: 
 
· طبيب اختصاص أنف واذن وحنجرة بورد عراقي , تخرجت من كلية طب المستنصرية عام 2000 , أنهيت سنة كمعيد في كلية الطب وسنة مقيم دوري في دائرة صحة الكرخ
أنهيت دراسة البورد عام 2009 وحصلت على لقب مدرس 
أعمل الان طبيب في مستشفى اليرموك التعليمي ومدرس في كلية الطب الجامعة المستنصرية .

 الشهادات الدراسية:
 
· Ph.D. #1: البورد العراقي جراحة الانف والاذن والحنجرة 
· B.Sc. #:2 بكالوريوس طب وجراحة عامة

الجوائز والتكريم الأكاديمي

· #1: دروع وتكريم في مجال زراعة القوقعة للرعيل الاول .


الخبرة الأكاديمية والتدريس:

· #1: تدريس الدراسات الاولية للمرحلة الخامسة لطلاب كلية الطب 
· #2: تدريس المجاميع الصغيرة للمرحلة الاولى والثانية لطلاب كلية الطب

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

	الدراسات الأولية
	الدراسات العليا

	مادة الانف والاذن والحنجرة
	



الأنتساب المهني او الجمعيات:

· عضو في العديد من اللجان الخاصة بوزارة الصحة واللجان الخاصة بكلية الطب في الجامعة المستنصرية مثل لجنة الارشاد الاكاديمي في كلية طب المستنصرية , ولجان أخرى.

المنشورات العلمية

· بحوث علمية.: نشر 6 بحوث علمية في المجلات المحلية والعالمية .

تطوير المهارات:
·  
تم الاشتراك بالعديد من المؤتمرات والورش العلمية الخاصة بجراحة الانف والاذن والحنجرة وبالاخص جراحة وزرع القوقعة

Curriculum Vitae
Ali abed Mohammed Rahom
Mustansiriyah University – College of -----Medicine -----
Mobile: +9647702756287
Email: dr.aliabed_ent@uomustansyah.educ.iq
 PERSONAL SUMMARY:
 
A doctor specializing in ear, nose and throat from the Iraqi board. I graduated from Al-Mustansiriya College of Medicine in 2000. I finished a year as a teaching assistant at the College of Medicine and a year as a periodic resident in the Karkh Health Directorate.
I finished the board study in 2009 and got the title of teacher
I am now working as a doctor at Al-Yarmouk Teaching Hospital and a teacher at the Faculty of Medicine, Al-Mustansiriya University.

 EDUCATION:
 
• Ph.D. #1: Iraqi Board of Otolaryngology
• B.Sc. #:2 Bachelor of Medicine and General Surgery

 ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

· #1: Shields and honors in the field of cochlear implantation for the first generation.
· 

 ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

• #1: Teaching preliminary studies for the fifth stage to students of the Faculty of Medicine
• #2: Teaching small groups for the first and second stages of medical students

COURSES TAUGHT:

	Undergraduate
	Graduate

	
	Ear ,Nose and Throat surgery



PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

Member of several special committees of the Ministry of Health and special committees of the Faculty of Medicine at Al-Mustansiriya University, such as the Academic Advising Committee at Al-Mustansiriya College of Medicine, and other committees.

PUPLICATIONS:
Scientific Research: Published 6 scientific research papers in local and international journals
 PROFFESSIONAL DEVELOPMENT

Participation in many scientific conferences and workshops related to ear, nose and throat surgery, especially cochlear implant surgery
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